

VINGTOR RC CLUB – REFERAT FRA STYREMØTE 20. MARS 2025

Hvor: Teams - kl. 18:00.

Tilstede: Andre, Jens Kristian, Tore, Per G, Odd Gunnar, Per W.

1. Gjennomgang referat fra forrige styremøte (15/1-2025) samt vedtak gjort på årsmøtet (5/2-2025).

1.1. Referat fra styremøte 15/1. **Status:** Lukket

- a) Andre gikk igjennom punktene i referatet og åpne punkter ble tatt med på dagens møte.

Vedtak: Referatet godkjent.

1.2. Årsmøtet 5/2. **Status:** Lukket

- a) Tore redegjorde for behandlingen av vedtak gjort på årsmøte.

Vedtak: Endringer godkjent.

2. Gjennomgang av årshjulet for perioden.

2.1. Oppdatere hjemmesiden etter årsmøtet. **Status:** Lukket

- a) Tore forteller at han har oppdatert hjemmesiden i henhold til de vedtak som ble gjort på årsmøtet.

2.2. Terminliste 2025. **Status:** Lukket

- a) Tore viste frem et forslag til ny terminliste for året. Tre av stevnene hadde allerede fastsatt dato og ansvarlig men årets Høst-treff gjenstod.
- b) Odd Gunnar ble forespurt om han ville stå som stevneleder for dette treffet. Det takket han ja til og det ble diskutert litt rundt det å finne en passende dato. Tilslutt falt vi på lørdag den 27. september. Det er sent på året men september kan ha fine dager.

2.3. Førstehjelpsutstyr i klubbhuset

- a) Jens Kristian er satt opp som ny HMS leder og har for tiden hjertestarteren hjemme hos seg. Han forteller at det må byttes batteri i denne før den kan settes ut.
- b) Jens Kristian får også i oppdrag å sjekke medisinskap for innhold samt snu opp/ned på brannslukkingsapparatene.

3. Status sikkerhetsgjørde

3.1. Ny netting. **Status:** Åpen

- a) Per kontakter butikken på Frogner og bestiller nett.

Vedtak: Det var enighet om å gjøre bestillingen nå.

3.2. Gjerdestolper. **Status:** Åpen

- a) Per regner med av nødvendige stolper er lagervare hos byggefirma og vil gjøre nødvendige innkjøp der ved behov.

Vedtak: Stolper kjøpes inn ved behov.

4. Status Webkamera

4.1. : Midlertidig montering **Status:** Åpen

- a) Tore opplyser at kamera er montert og fungerer bra.
- b) Det gjenstår å samle kabler i en vanntett koblingsboks samt sikrere tilkobling til batteribanken inne i container.

Vedtak: Jens Kristian handler koblingsboks på Jula.

5. Robotklipper og hjertestarter

5.1. Hjertestarter. **Status:** Åpen

- a) Batteriet er defekt.

Vedtak: Jens K. skal bytte batteri i denne og deretter sette den ut i klubbhuset.

5.2. Robotklipper **Status:** Lukket

- a) Andre spør Ole Kjell om han kan ta ansvar for klipperen i år.

Vedtak: I ettertid har Ole Kjell takket ja til denne oppgaven.

6. Dugnad våren 2025

6.1. Tidspunkt. **Status:** Lukket

- a) Andre foreslår slutten av april eller lørdag 3. mai.

6.2. Oppgaver for dugnaden **Status:** Åpen

- a) Montere nytt sikkerhetsgjerde
- b) Rydde i konteiner, brakke
- c) Vurdere maling av sydvegg klubbhus
- d) Skifte olje på aggregatene, sjekke/skifte plugg
- e) Sjekk av traktorklipper og snøfreser
- f) Sette opp stolper for å hindre parkering i åkeren.

Vedtak: Det ble besluttet å holde dugnad lørdag den 3. mai.

7. Planlegge medlemsmøter

7.1. Møtelokaler/dato: **Status:** Lukket

- a) Andre foreslår at neste møte holdes innendørs onsdag 2. april.

Vedtak: Andre bestiller møtelokale.

7.2. April møte innhold. **Status:** Åpen

- a) Tore foreslår at emne for møtet kan være klubbens egne sikkerhets regler samt en gjennomgang av NLF's Modellflyhåndbok og andre regler og forskrifter som rapportering osv.
- b) Tore foreslår å spørre Jon Gunnar Wold om han vil komme til klubben og fortelle om den NLF relaterte delen.

Vedtak: Tore gjør en forespørsel til Jon Gunnar.

7.3. Andre møteaktiviteter. **Status:** Åpen

- a) Jens Kristian foreslår å arrangere et nytt møte med tema førstehjelp.
- b) Per Gunnar er enig i dette og foreslår å ha møtet litt ut på sommeren og da kombinert med grilling og flyging.
- c) Et slikt møte på plassen bør holdes på en dag hvor forbrenningsmotor er tillatt. Uke 23 i juni kan passe.

Vedtak: Jens Kristian gjør en forespørsel om foredragsholder. Enten Tom Brien fra NLF eller en bekjent som kjører legevakt.

8. Diverse

8.1. Avhending av gammelt telt. **Status:** Åpen

- a) Nytt telt er innkjøpt og Tore lurer på hva vi skal gjøre med det gamle?
- b) Kan båtklubben til Per Weum være interessert?

Vedtak: Per W. sjekker om det er interesse i båtklubben.

8.2. Parkering på dyrket mark. **Status:** Åpen

- a) Tore mener det ikke er bra at medlemmer parkerer biler på bondens åker.
- b) Det var enighet om dette og stolper for markering er tidligere innkjøpt.
- c) Tore påpekte at innkjøpte stolper er svært grove i dimensjon og kan være til hinder for maskinene til bonden. Han foreslår heller tynne bambus/plastrør som markører.

Vedtak: Det ble enighet om å montere de stolpene vi allerede har. Jens Kristian påtar seg å sette de opp.

8.3. Oppslagstavle

- a) Tore påpeker at informasjonen på oppslagstavlen er utdatert og bør fornyes.
- b) **Vedtak:** Jens Kristian sjekker hva som må byttes ut og vil skrive nye utgaver av dokumentene på farge printer på jobben.

Møtet avsluttet kl. 19:30

24.03.2025, Tore Jemtegaard